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Abstract (en)
The connecting element for a cantilever slab essentially consists of an insulating body made of foamed plastic. The element forms a thermal-
insulating bridge between the building and the externally located cantilever slab. The slab is penetrated by a plurality of reinforcing bars which are
arranged at different intervals from case to case, according to the static load. In order that a common insulating body (1) can nevertheless be used,
it is provided with a number of slots (13) which are penetrated by the reinforcing bars (7). For insulating sealing, the remaining openings between the
reinforcing bars are filled by means of intermediate pieces (2) and endpieces (3). The slab, the intermediate pieces and the end pieces are provided
with semi-circular grooves which form passage openings for the reinforcing bars. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Kragplattenanschlusselement besteht im wesentlichen aus einem Isolationskörper aus geschäumten Kunststoff. Das Element bildet eine
wärmedämmende Brücke zwischen dem Gebäude und der aussenliegenden Kragplatte. Die Platte wird von mehreren Armierungseisen durchsetzt,
die von Fall zu Fall in unterschiedlichen Abständen, entsprechend der statischen Belastung angeordnet sind. Damit trotzdem ein einheitlicher
Isolationskörper (1) Anwendung finden kann, ist er mit einer Anzahl von Schlitzen (13) versehen, die von den Armierungseisen (7) durchsetzt
werden. Zur isolierenden Abdichtung werden die verbleibenden Oeffnungen zwischen den Armierungseisen mittels Zwischenstücken (2) und
Endstücken (3) aufgefüllt. Die Platte, die Zwischenstücke und die Endstücke sind mit halbrunden Nuten versehen, die Durchgangsöffnungen für die
Armierungseisen bilden.
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